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WWW:WAKE

During his decades-spanning career, award-winning author Robert J. Sawyer has
"undoubtedly cemented his reputation as one of the foremost science fiction writers of
our generation" (SF Site). Now he adds to his impressive body of work with an
imaginative and mind-blowing new trilogy of the web — and its awakening ...

Caitlin Decter is young, pretty, feisty, a genius at math — and blind. Still, she can surf
the net with the best of them, following its complex paths clearly in her mind.

When a Japanese researcher develops a new signal-processing implant that might give
her sight, she jumps at the chance, flying to Tokyo for the operation.

But Caitlin's brain long ago co-opted her primary visual cortex to help her navigate
online. Once the implant is activated, instead of seeing reality, the landscape of the
world wide web explodes into her consciousness, spreading out all around her in a riot
of colors and shapes. While exploring this amazing realm, she discovers something —
some other — lurking in the background. And it's getting smarter ...

作者介绍: 

罗伯特·索耶（Robert
J.Sawyer）是加拿大最有影响力的科幻作家。已出版17部长篇科幻小说，屡获雨果奖、
星云奖等多种科幻奖项，被誉为加拿大科幻教长。索耶的科幻小说涉及多种主题，从电
脑狂魔、恐龙复活、时间旅行，到平行时空、太空侦探，想像奇伟，异彩纷呈。索耶的
代表作除《金羊毛》外，还包括《计算中的上帝》、《终极实验》、《恐龙文明三部曲
》（《远望》、《化石猎人》、《异族》）、《星丛》、《原始人类》和《混血》等。

Robert J. Sawyer was born in Ottawa and lives just outside of Toronto, Canada. He has
won both the Hugo and Nebula Awards for best novel. Visit his Website at
www.sfwriter.com.
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Robert.J.Sawyer

罗伯特·索耶

英文原版

意识

加拿大

GFW

评论

Www is alive

-----------------------------
虽然我是脑残粉 但也不带这么黑我大中华的

-----------------------------
节奏舒缓，设定严谨

-----------------------------
很有真实感，相信也很有预见性。

-----------------------------
The only place we can go —— Into the future —— Together

-----------------------------
好久不看科幻，找回感觉。



-----------------------------
Thrilled.

-----------------------------
这是我看的第一本英文小说。

-----------------------------
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书评

這是本以科幻與意識流為基礎所構成的複調形式小說。幾條獨立軸線故事，各自演進發
展，並藉由網路科技引發神經系統的突變，讓各軸線故事交織一起，最終產生戲劇性化
學作用，這是標準的複調形式。但由於它是三部曲小說，尚難揣測作者會將故事帶往何
處，但盼它別像前幾年的暢銷科...  

-----------------------------
网络产生意识后呼风唤雨神通广大作恶多端的情节早以在各类影视书刊作品上泛滥了，
但Robert J.
Sawyer不愧是老牌硬科幻作家，没有触碰那些恶俗的情节，硬是另辟蹊径写出了着眼
点完全不一样的作品：从根本上论述网络生命是如何出现跟成长的，于是书中各种不明
觉厉的涉及数学，生...  

-----------------------------
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